
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV25-036 
 
Datum: 8 april 2025 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: Heleen Vogel, VVD 
 
Onderwerp: Fietsers maken flinke omwegen door afsluiting (fietspad) Goudseweg 
Stolwijk  
 
 
Toelichting en doel van de vragen: 
 
Onze fractie heeft kennisgenomen van de (aangekondigde) werkzaamheden aan de Goudseweg bij 
Stolwijk, waarbij het fietspad dagelijks tussen 09:00 en 16:00 uur wordt afgesloten in verband met 
snoeiwerkzaamheden aan de knotwilgen. Daarnaast hebben wij klachten ontvangen van diverse 
inwoners – waaronder scholieren en forenzen – die dagelijks gebruikmaken van deze fietsroute. 
Fietsers worden volgens de communicatie omgeleid via een route die 10 tot 15 minuten extra reistijd 
zou opleveren.  

Wij maken ons zorgen over de impact van deze maatregel, met name voor scholieren uit Stolwijk, 
Bergambacht en Ammerstol die dagelijks op de fiets naar Gouda reizen. In de praktijk blijkt de reistijd 
via de omleiding aanzienlijk langer te zijn dan 10 tot 15 minuten—eerder het dubbele. Dit heeft 
gevolgen voor de bereikbaarheid, veiligheid én dagelijkse planning van veel fietsers, vooral jongeren. 

Daarnaast is ons opgevallen dat de communicatie over deze werkzaamheden te wensen overlaat. In 
eerste instantie was er op de website van de gemeente niets te vinden over de afsluiting. Inmiddels 
staat daar dat er werkzaamheden zijn van 27 maart t/m 8 april. En in een tweede blokje 
werkzaamheden van 7 april t/m 11 april. Dit is ook wat we lezen uit de informatie van de provincie: 

• Van 31 maart t/m 4 april: tussen de Beijerse Bocht en Stolwijk 

• Van 7 april t/m 11 april: tussen de Beijerse Bocht en Gouda 

Deze verwarring over de planning en locatie van de werkzaamheden maakt het voor inwoners lastig 
om zich goed voor te bereiden op de situatie. Verder zijn we van mening dat hieruit lering moet 
worden getrokken om dit soort situaties in de toekomst te voorkomen. 

Naar aanleiding hiervan stelt onze fractie de volgende vragen: 

1. Op welke manier(en) zijn omwonenden en dagelijkse gebruikers van het fietspad vooraf 
geïnformeerd over de werkzaamheden en de gevolgen?  

Antwoord college: 
 

2. Is het college op de hoogte van de verschillende en tegenstrijdige communicatie die de 
afgelopen twee weken over de werkzaamheden aan de Goudseweg heeft plaatsgevonden? In 
het begin was er geen informatie beschikbaar.  

Daarna tegenstrijdige informatie (andere data op de gemeentelijke website en informatie die 
via de provincie werd gegeven) en ook de verschillende informatie op de borden ter plekke.  



 
 

 

 Antwoord college: 

3. Is er een afweging gemaakt van de impact op scholieren en andere dagelijkse fietsers, en zo 
ja, welke belangen zijn daarin meegenomen? 

Antwoord college: 
 

4. Kan het college toelichten waarom ervoor is gekozen het fietspad volledig af te sluiten in 
plaats van te werken met tijdelijke doorgangen, halve afsluitingen of begeleid passeren van 
fietsers? 

Antwoord college: 
 
5. Is het college bereid om in overleg met de provincie en/of uitvoerder voor een volgende keer 

te kijken naar alternatieve oplossingen die de hinder voor (schoolgaande) fietsers 
verminderen?  

Antwoord college: 
 

 

   

 
 
Ondertekening college: 
 
Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester, 
 
 
 
 
J. Hennip   ir. J. Beenakker 
 


